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II-2/65-1/2015. ikt.sz. 

 

Jegyzőkönyv 

 
Készült: Dévaványai Közös Önkormányzat Hivatalában 2015. február 16-án megtartott 

Szociális és Egészségügyi Bizottság nyílt ülésén. 

 

Jelen vannak: 

Kanó József                       bizottság elnöke  

Mile Lajos                          bizottság tagja 

 Dr. Demeter Erzsébet       bizottság tagja 

  

Távol maradt: 

Novák Imre                        bizottság tagja 

Nagy Erzsébet  bizottság tagja 

 

Tanácskozási joggal részt vesz: 

 Czene Boglárka                  jegyző 

 

Meghívottak: 

Czeglédi Tünde                   szakmai koordinátor 

Szűcsné Horváth Margit      gazdálkodási irodavezető 

Szarka Andrea                     igazgatási irodavezető  

  

Jegyzőkönyvvezető: Szűcs Mariann igazgatási ügyintéző 

 

Kanó József – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: Köszönti a bizottság ülésén 

Czene Boglárka jegyzőnőt, Szűcs Mariann igazgatási ügyintézőt, köszönti továbbá a bizottság 

jelenlévő tagjait. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a bizottság tagjainak több 

mint a fele megjelent az ülésen. A bizottság jelenlévő tagjainak száma 3 fő.  

Távol maradt Novák Imre bizottsági tag aki távolmaradásának okát nem jelezet és Nagy 

Erzsébet bizottsági tag, aki távolmaradásuknak okát jelezte. 

 

Ismerteti az ülés napirendi pontjait: 

 

1. Beszámoló a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről. 

Előadó: Czeglédi Tünde szakmai koordinátor 

 

2. A 2015. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, és a költségvetés 

véleményezése. 

Előadók: Valánszki Róbert polgármester 

     Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

3. A Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó benyújtott kérelmek 

elbírálása. 

Előadó:  Szűcs Mariann szociális ügyintéző 

 

4. Bejelentések. 
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Megkérdezi a jelenlévőket, hogy van-e valakinek további önálló napirendi pont 

megtárgyalására javaslata?  

Megállapítja, hogy önálló napirendi pont megtárgyalására javaslat nem hangzott el. Elmondja, 

hogy az ülés 3-4. napirendi pontjai a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülés keretében kerülnek 

megtárgyalásra.  

Kéri a bizottság tagjait szavazásra, egyetértenek-e az ismertetett napirendi pontok 

megtárgyalásával?  

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

 481/2015. (II. 16.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága a 2015. február 16-án tartandó nyílt ülés napirendjét az alábbiak szerint 

fogadja el: 

 

1. Beszámoló a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről. 

Előadó: Czeglédi Tünde szakmai koordinátor 

 

2. A 2015. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, és a költségvetés 

véleményezése. 

Előadók: Valánszki Róbert polgármester 

     Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető 

 

3. A Szociális és Egészségügyi Bizottság hatáskörébe tartozó benyújtott kérelmek 

elbírálása. 

Előadó:  Szűcs Mariann szociális ügyintéző 

 

4. Bejelentések. 

 

1. napirend: Beszámoló a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről. 

 

Kanó József – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Rátér az első napirendi pont 

megtárgyalására, amely a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működéséről szóló 

beszámoló véleményezése. Az elkészített beszámolót kiválónak tartja. Pénzügyileg nem 

valószínű, hogy jövedelmező lesz a Strandfürdő működése. Az Ifjúsági Tábor kapcsán 

elmondja, kihasználtsága egyre jobb, nőtt a vendégéjszakák száma is. A beszámolóból 

hiányolta a bevétel-kiadás oldalak összehasonlítását a 2013-as és 2014-es évekre.  

A beszámolót jó munkának tartja, elfogadásra javasolja azt.  

Az elnök megadja a szót Mile Lajos részére. 

 

Mile Lajos a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja – Kérdése a beszámolóval 

kapcsolatban, hogy mit tudnak a Havancsák-féle házról? 

 

Czeglédi Tünde a Strandfürdő szakmai koordinátora – A beszámoló mellé készült egy 

javaslat is, melyben benne van, hogy módosításra kerülnének az Ifjúsági Szállás árai, mivel az 

árlistában külön fel van tüntetve a mosógép és az elektromos tűzhely használata is, nem volt 

egyértelmű, hogy használhatják-e, ezért be kell építeni az árba. A vizesblokkokkal ellátott 
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faházakba klíma került beépítésre, így ezen házak árát 3.000,-Ft-ra szeretnék módosítani. 

Mivel a Havancsák házat a tavalyi évben egyszer sem vették igénybe, ezért kérné, hogy 

töröljék az árlistából és más funkcióval lássák el, hiszen nincs olyan állapotban, hogy 

vendégeket tudjon fogadni.  

 

Mile Lajos a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja – Senki nem is szerette volna igénybe 

venni a házat, vagy csak nem tudták kiadni annak állapota miatt? 

 

Czeglédi Tünde a Strandfürdő szakmai koordinátora – 2 fő szeretett volna ott megszállni, de 

az épület állapota miatt mégsem vették igénybe. Sokat kellene rákölteni ahhoz, hogy valóban 

ki lehessen használni. Ezért javasolja, hogy töröljék az árlistából.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Kérdése, hogy hasonló városok 

árait megnézték-e összehasonlításképpen? 

 

Czeglédi Tünde a Strandfürdő szakmai koordinátora – Most olyan árat próbáltak 

meghatározni, amely reális lehet. A környező települések árait nézve elmondja, hogy jóval 

drágábbak a szálláshelyek.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Megköszöni a kérdés 

megválaszolását.  

Megkérdezi, hogy kívánja-e még kiegészíteni a beszámolót? 

 

Czeglédi Tünde a Strandfürdő szakmai koordinátora – Úgy gondolja, az elkészített 

beszámoló részletes, mindent leírt benne. Amennyiben valakinek kérdése vagy kiegészítése 

van a beszámolóval kapcsolatban, úgy azt szívesen meghallgatja.  

Elmondja, hogy Budapesten megrendezésre kerül az Utazás Kiállítás, melyen Békés megye is 

bemutatkozik, Dévaványa is lehetőséget kapott arra, hogy részt vegyen rajta, erre készülnek 

most.  

 

Kanó József – a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Megkérdezi van-e még 

valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottságot. 

Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a Strandfürdő és Gyógyászat intézményi 

működéséről szóló beszámolót kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

  482/2015. (II. 16.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a Strandfürdő és 

Gyógyászat intézményi működéséről szóló beszámolót. 

 

Felelős: - 

Határidő: - 
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(A Strandfürdő és Gyógyászat intézményi működésének beszámolója a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

2. napirend: A 2015. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, és a költségvetés 

véleményezése. 

 

Kanó József – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Rátér a második napirendi pont 

megtárgyalására, amely a 2015. évi költségvetés tervezetének megtárgyalása, és a 

költségvetés véleményezése. 

Megadja a szót Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető részére. 

 

Szűcsné Horváth Margit - gazdálkodási irodavezető – Köszönt minden jelenlévőt. Amikor 

elkezdték összeállítani a költségvetést, akkor 242.217 e Ft hiánnyal számoltak, azóta ezt 

sikerült lecsökkenteni 218.601 e Ft-ra. Ebből a működés soron 19.717 e Ft-ra nincs forrás, a 

fejlesztés soron pedig 198.884 e Ft hiány van jelenleg. A fejlesztési kiadásokat meg kellett 

emelni 25 millió Ft-tal, mert a TOP-os források kapcsán a Békés Megyei Közgyűlés elnöke 

megkereste az önkormányzatokat, hogy mennyi önerőt tudnak a TOP-os programokra 

elkülöníteni. Az Épületenergetikai Fejlesztés pályázaton nyert az Önkormányzat pályázata, 

amely a Vörösmarty úti iskola és a Strandfürdő napelemes rendszerét érintené. Nem 100%-os 

támogatású, mellé kell tenni az önerőt, amely nagyjából 5 millió forint, melyet a 2014. évi 

maradványból egyenlítenek ki.  

A mostani költségvetés főösszege 1.334.780 e Ft, melyhez jön még a maradvány és a 

közfoglalkoztatási támogatás is.  

A Szociális Bizottság kerete kapcsán elmondja, 2015-re valamivel többet kaptak, mint a 

tavalyi évben, most 16.753 e Ft-ot kapott a Bizottság. Mindenki tudja, hogy a rendszer 

átalakul, bizonyos ellátások átkerülnek a Járási Hivatalhoz.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügy Bizottság elnöke – Kérdése, hogy a Bizottság 

hatáskörébe tartozó feladatokra sorolt összegek változtak-e? 

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – A kérdés megválaszolásaként 

elmondja, hogy azok a számok nem változnak.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Abból a pénzből tudni fognak 

gazdálkodni.  

A költségvetés kapcsán elmondja, pozitívnak tartja, hogy a nagyobb hiány a fejlesztéseknél 

mutatkozik jelenleg.  

A Szociális Bizottságra vonatkozó anyagban olvasta, hogy a központi költségvetésből év 

végén, vagy a következő évben kaphatnak visszatérítést az adóerő képességtől függően. 

Véleménye szerint ez 25%-os visszatérítést jelenthet majd.  

 

Szűcsné Horváth Margit gazdálkodási irodavezető – Elmondja, hogy a 16 millió forint már 

tartalmazza ezt a visszatérítést, úgy lett kiszámolva. A 2013. évi adóerő képességből indul ki a 

2015. évi költségvetés, amikor még jóval nagyobb volt az Önkormányzat adóerő képessége.  

 

Kanó József – Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Megkérdezi van-e még 

valakinek észrevétele, hozzászólása a témával kapcsolatban? 

Megállapítja, hogy további hozzászólás nem hangzott el. 

Szavazásra kéri a bizottságot. 
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Aki elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé az önkormányzat 2015. évi költségvetését 

1.976.990 e Ft főösszeggel kéri, az kézfelnyújtással jelezze. 

Szavazást követően megállapítja, hogy a bizottság egyhangúlag, 3 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő határozatot hozza: 

 

Határozat: 

  483/2015. (II. 16.) Dv. Kt. Szeü. Biz. hat. 

 

Dévaványa Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi 

Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy „az Önkormányzat 2015. évi 

költségvetéséről” szóló önkormányzati rendeletet a mellékelt tervezet szerint alkossa 

meg. 

 

(„az Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről” szóló önkormányzati rendelet tervezete a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

3. napirend: Bejelentések. 

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Rátér az első bejelentésre, amely 

a Szociális rendelet tervezetének megtárgyalása. 

Az elnök megadja a szót Szarka Andrea részére. 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Megköszöni a szót.  

Elmondja, a szociális ellátási rendszer átalakul  2015. március 1-jétől. Az aktív korúak 

ellátásának hatásköre átkerül a Járási Hivatalhoz, melynek ügyintézését Dévaványán is meg 

tudják oldani az ügyfelek, csak a döntéshozatal történik Gyomaendrődön.  

 

Czene Boglárka jegyző – Elmondja, hogy dr. Pacsika György a Járási Hivatal vezetője 

tájékoztatást adott erről a múlt hét folyamán.  A kérelmeket a dévaványai ügyintézők veszik át 

az ügyfelektől, de a háttérmunka Gyomaendrődön folyik majd. Minden olyan szociális ellátás, 

melyet havi kiutalással kapnak az ügyfelek, azt Gyomaendrődön fogják feldolgozni, a többit 

pedig helyben. Március 2-án történik meg az iratanyagok átadása a járás felé.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Elmondja, hogy március 1-től megszűnik az eddigi 

lakásfenntartási támogatás, az adósságkezelési támogatás, és a méltányossági 

közgyógyellátás, illetve a méltányossági ápolási díj is. Ezek helyett lesz más, melyek 

rögzítésre kerülnek majd a helyi rendeletben.  

Eddig is volt pénzbeli szociális ellátás, mely az önkormányzati segélyt jelentette szociális 

hatáskörben. Természetbeni ellátások között volt a közgyógyellátás és az adósságkezelési 

szolgáltatás is, melyek ezentúl nem lesznek, a méltányossági ápolási díj már a korábbi 

években kivezetésre került. A jelenlegi lakásfenntartási támogatást lehet úgy szabályozni, 

hogy a települési támogatáshoz kapcsolják. A köztemetést és a szociális földprogramot a 

természetbeni juttatások között hagyta meg a rendeletben. Ennek kapcsán elmondja, Földi 

Imre képviselő felvetette az ötletet, hogy a kerteknek más területet kellene keresni.  

A szükséges nyomtatványt elkészítette a települési támogatáshoz, melyet a rendeletben 

mellékelt, hatásköre a jegyzőé, hiszen rengeteg kérelem a bizottságé. Ismerteti, hogy  

2014-ben 581 darab lakásfenntartási támogatásra irányuló megállapított határozatot hozott a 

jegyző, ezek egész évben folyamatosak voltak. A lakásfenntartási támogatást javasolja 

beépíteni és továbbvinni a 2015. évben is. Az méltányossági ápolási díjat és a méltányossági 

közgyógy ellátást nem javasolja, hiszen a bizottság egyébként is tud segíteni a 
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gyógyszertámogatásban. Az adósságkezelési szolgáltatást azért nem javasolja, mert a 

lakásfenntartási támogatás is lakhatási feltételeket segítő támogatás. 2010-ben olyan kedvező 

módosítást hajtottak végre a rendeletben, hogy tudott érvényesülni az adósságkezelési 

szolgáltatás. Ezt 2011-ben 34-en, 2012-ben 23-an, 2013-ban 12-en és 2014-ben pedig 11-en 

vették igénybe. Ebből az szűrhető le, hogy a lakosok egyre felelősségteljesebb közüzemi 

használók.  

A lakásfenntartási támogatást azért érdemes továbbvinni, mert nagy rá az igény, sok az arra 

jogosult és továbbra is elsősorban természetbeni juttatásként kerülne megállapításra.  

A jelenlegi lakásfenntartási támogatás képletét most elhagyná. Továbbra is figyelembe venné 

a lakás nagyságát és annak hasznos alapterületét. Ismerteti, hogy meghatározott hasznos 

alapterületenként mennyi pénz jár. 150m
2 

terület felett nem lenne jogosult a támogatásra. 

Megemlíti, hogy a korábbi években mi alapján határozták meg a támogatás összegét. 

Elmondja, hogy a kérelem beadásától számítva 1 évre kell megállapítani kérelem benyújtása 

hónap 1. napjától. Ezen juttatást a hónap 5. napjáig utalják a szolgáltatónak minden hónapban.  

A rendelet összeállításakor igyekezett figyelembe venni a helyi sajátosságokat is, így az 

egyedülálló öregségi nyugdíjasoknak külön %-ot állapított meg, ez 250% lett, amely  

71.250,-Ft. Amennyiben 220%-kal számol, úgy a családi jogosultsági értékhatár 62.700,-Ft. 

Ameddig valakinek van megállapított lakásfenntartási támogatása, addig annak nem adna 

települési támogatást. A most fennálló támogatások legkésőbb november 31-én lejárnak.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Kérdése, hogy melyek most 

érvényben vannak, azok megszűnnek-e február 28-ával, amikor átkerülnek ezek a hatáskörök 

a Járási Hivatalhoz? 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – A feltett kérdés megválaszolásaként elmondja, 

amely támogatások február 28. napja előtt lettek megállapítva, azok a járáshoz való átkerülés 

után is érvényben maradnak.  

 

Czene Boglárka jegyző – Elmondja, úgy kell megállapítani ezeket az ellátásokat, hogy ne 

mind március 1-én forduljanak át, hanem a helyben történő ellátások kifutó ellátások 

legyenek, meg van a kifutási idejük. Ilyen például a lakásfenntartási támogatás is, amely 

november 31-el szűnik meg, vagy az óvodáztatási támogatás, amely szeptemberben szűnik 

meg. Ez súlyos anyagi vonzatot jelent majd az Önkormányzat számára, mely 2016-ban fog 

megmutatkozni, hiszen az állam kivonja magát a támogatásokból. A szociális ellátások 

fedezetét a helyi adóbevétel fogja jelenteni. Azoknál a támogatásoknál, melyek részben 

visszaigényelhetőek, figyelembe kellett venni, hogy olyan szintet állítsanak be, amely tartható 

lesz 2016. január 1-jétől is.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Elmondja, az eddigi támogatásokhoz képest 

mindenkié változni fog, nem tudnak még pontos összegekkel tervezni.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Kérdése, a közel 600 jogosult 

támogatása mennyi pénzbe kerül? 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Elmondja, hogy lakásfenntartási támogatásra  

7 millió forintot terveztek be a 2015. évre. Véleménye szerint ennek elégnek kell lennie, 

mivel kifutó támogatásról van szó. Tervezni kellett, de ha szükséges, év közben tudnak rajta 

változtatni.  
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Czene Boglárka jegyző – Hozzáteszi, hogy a jogszabály előírja, hogy február 28. napjáig a 

helyi rendeletet meg kell alkotni. Olyan rendeletet kellene létrehozni, amelyhez év közben 

nem sokszor kell majd hozzányúlni.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Év közben figyelemmel fogja kísérni az esetleges 

jogszabályi változásokat, hogy naprakészek legyenek a rendelet kapcsán.  

A lakásfenntartási támogatás kapcsán elmondja, tiltólistára tette az üresen álló, 

életvitelszerűen nem lakott ingatlanok támogatását.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Kérdése, hogy a bérlőre 

vonatkozhat-e a támogatás? 

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Elmondja, amennyiben szerződést tud felmutatni a 

fizetett lakbérről, illetve a nevére szól a közüzemi számla, úgy támogatható.  

Az önkormányzati segélyezés eddig a bizottság hatáskörébe tartozott. A jogosultsági 

értékhatár jelenleg 135%, melyet 130%-ra módosítana. A közfoglalkoztatottaknál csak a 

22.800,-Ft-ot tudja figyelembe venni. 

 

Czene Boglárka jegyző – 4 tagú családdal számoltak, ahol ha mindkét felnőtt 

közfoglalkoztatásban vesz részt, és családi pótlék jár a 2 kiskorú után, akkor ez a család nem 

fér bele a jogosultsági értékhatárba.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Elmondja, az alkalmanként adott támogatás összegét 

maximalizálná 4 ezer forintra. Gyógyszernél, ha az eseti kiadás meghaladja a 4 ezer forintot, 

akkor maximum annyit adhat támogatásként a bizottság, a segédeszköznél pedig 15 ezer 

forint ez a határ.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Nem tartja jó ötletnek, ezáltal 

meg lesz kötve a bizottság keze. Az alsó határral egyetért, 4 ezer forint alatti 

gyógyszerköltséget ne támogassanak, vegyék figyelembe a megszabott minimális összeget.  

 

Czene Boglárka jegyző – Elmondja, hogy meg van határozva egy éves határ a szociális 

ellátásra, a rendszeresség számát nem tudja szabályozni az önkormányzat. Ahogy a bizottság 

jóváhagyhatja a kérelmet, úgy el is utasíthatja azt. 

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Egyetért a jegyzővel, de a 

határok megszabása miatt azon sem fognak tudni segíteni, aki tényleg rászorul, és csak ritkán 

kéri a bizottság segítségét.  

 

Mile Lajos a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja – Javasolja, hogy a 

gyógyszertámogatásnál ne 4 ezer forint legyen a limit, hanem a gyógyszer költségének 

maximum 50%-áig támogassák a kérelmezőt, illetve a segédeszköznél is így legyen 

megszabva a maximum határ a 15.000,-Ft helyett.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – A támogatás mértéke a gyógyszer kiadás legfeljebb 

50%-a lehet tehát.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Esetenként visszautasíthatnak 

egy-egy kérelmezőt, de nem minden alkalommal. 
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Mile Lajos a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Az esetenkénti limitet emeljék 

meg 5 ezer forintra, hiszen van olyan, aki nagyon ritkán fordul csak a bizottsághoz.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Nem jó, ha a bizottságnak 

teljesen meg van kötve a keze a helyi rendelet által.  

 

Dr. Demeter Erzsébet a Szociális és Egészségügyi Bizottság tagja – Valahogyan kivételt kell 

tenni azokkal, akik esetenként kérnek, mert azok mindig kapnak támogatást, akik minden 

ülésre beadják a kérelmüket minden 2. héten. Ez éves szinten nagy összeget jelent 

személyenként.  

 

Szarka Andrea igazgatási irodavezető – Elmondja, van néhány dolog, melyet szeretne, ha 

törölnének a rendeletből, mivel nem érkezett arra irányuló kérelem. Ilyen támogatások a 

válsághelyzetben lévő várandós anya gyermekének megtartása, a gyermek fogadásának 

előkészítése, a nevelésbe vett gyermek családjával való kapcsolattartása, a gyermek családba 

való visszakerülésének elősegítéséhez kapcsolódó kiadások. Amennyiben mégis érkezne ilyen 

jellegű kérelem, úgy azt majd besorolják valamelyik meglévő támogatás közé.  

A beiskolázási támogatás és a BURSA HUNGARICA ösztöndíj is az eddigiek szerint marad. 

Az elemi kár esetén történő vis maior támogatás és a temetési költség is változatlan marad.  

Abban a szabályozásban módosít a szociális törvény, hogy a havi rendszerességgel nyújtott 

települési támogatás összege nem haladhatja meg a 28.500,-Ft-ot. Ezt figyelembe kell venni, 

hiszen már nem csak a bizottság állapíthat meg támogatást, hanem a jegyző is.  

 

Kanó József a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke – Megköszöni a tájékoztatást az 

igazgatási irodavezetőnek.  

Megkérdezi van-e valakinek bejelentése a zárt ülés napirendi pontjainak megtárgyalása előtt? 

Megállapítja, hogy bejelentés nem hangzott el. 

Megállapítja, hogy a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a bizottságnak ülését zárt ülés keretében kell 

folytatnia önkormányzati hatósági ügyek tárgyalása érdekében. 

A bizottság elnöke megkéri a meghívottként megjelenteket, hogy a zárt ülés idejére 

szíveskedjenek a helyiséget elhagyni.  

A zárt ülés anyaga a II-2/66-3/2015. iktató számú külön jegyzőkönyvben található. 

Ugyanezen jegyzőkönyv tartalmazza az ehhez tartozó határozatokat is. 

A bizottság elnöke megköszöni a megjelenteknek a részvételt és az ülést 15
30

 órakor bezárja. 

 

A jegyzőkönyv kelt, mint az első oldalon. 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

 

 

_________________________ _______________________ 

 Kanó József Mile Lajos 

bizottság elnöke bizottság tagja 

  

 

 _______________________ 

 Szűcs Mariann 

            jegyzőkönyvvezető 
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